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دريچه

نایب رئیس کمیسیون حقوقی مجلس :
نمایندگان با رئيس قوه قضائيه

 دیدار مي كنند
این  های  اولویت  مجلس  قضایی  کمیسیون  رئیس  نایب 

کمیسیون برای دوره فعلی پارلمان را اعلام کرد.
کمیسیون  رئیس  نایب  نوروزی  حسن  الاسلام  حجت 
حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه پس 
از تشکیل این کمیسیون با اصلاح آیین نامه داخلی مجلس 
اولویت های را که باید در دستور کار کمیسیون قرار گیرد را 
احصا کرده ایم، گفت: کمیسیون قضایی در مجلس گذشته 
یکی از پرکار ترین کمیسیون ها بود و اعضای این کمیسیون 
در مجلس یازدهم هم تمام تلاششان را خواهند کرد که در 

این مجلس هم جزء بهترین کمیسیون های باشند.
در  قضایی  و  حقوقی  کمیسیون  مهم  اولویت  درباره  وی 
مجلس یازدهم، ادامه داد: مسئله اقتصادی، لایحه تجارت، 
دادگاه های تجارت، اجرایی کردن ثبت اموال مسئولین نظام 
مهم  از  اساسی  قانون   49 اصل  تسریع  بحث  همچنین  و 
پیگیری  را  آنها  اولویت های است که در کمیسیون  ترین 

خواهیم کرد.
نماینده مردم رباط کریم در مجلس با تاکید براینکه برخی از 
مصوبات کمیسیون قضایی مجلس گذشته تاکنون اجرایی 
نشده است، اضافه کرد: به طور مثال در رابطه با اصل 49 
قانون اساسی مصوبه ای وجود داشت که کمیسیون قضایی 
مجلس یازدهم منتظر است که شورای نگهبان این قانون 

را تایید کند تا به مرحله اجرا دربیاید.
درباره  مجلس  قضایی  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس  نایب 
دیدار اعضای کمیسیون با رئیس قوه قضائیه، بیان داشت: 
برنامه ریزی های انجام شده که بعد از تعطیلات دو هفته ای 
رئیس  رئیسی،  آقای  با  دیداری  اعضای کمیسیون  مجلس 

قوه قضائیه داشته باشند.

سخنگوی وزارت بهداشت :
ماسک به تنهایي جلوی

 انتقال ویروس را نمي گيرد
تنهایی  به  ماسک  گفت:  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 

نمی تواند جلوی انتقال ویروس را بگیرد.
در  کرونا  آمار  تازه ترین  ارائه  ضمن  لاری،  سادات  سیما 
کشور، به نکاتی پیرامون استفاده صحیح از ماسک پرداخت.

صحیح  شیوه  توضیح  ضمن  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
از  مجدد  استفاده  عدم  بر  تاکید  و  ماسک  از  استفاده 
تنهایی  به  ماسک  البته  گفت:  مصرف،  یکبار  ماسک های 
با  همزمان  و  بگیرد  را  ویروس  انتقال  جلوی  نمی تواند 
نکات  سایر  و  اجتماعی  فاصله  باید  ماسک  از  استفاده 

بهداشتی نیز رعایت شود.
انتقال  راه های  شایع ترین  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  لاری 
بیماری کووید ۱9 از طریق قطرات آلوده ترشحات تنفسی 
سرفه،  حین  معمولًا  قطرات  این  گفت:  است،  مبتلا  فرد 
استفاده  لزوم  بنابراین  می شود.  منتشر  صحبت  و  عطسه 
از  بازدارنده  عامل  مهم ترین  عنوان  به  ماسک  از  صحیح 

ابتلاء به ویروس کرونا بسیار ضروری است.
از ماسک  استفاده  از  پیش  از مردم می خواهیم  افزود:  وی 
دقت کنید که ماسک آسیب دیده، پاره یا مرطوب نباشد. از 
ماسک با کش شل استفاده نکنید و از ماسک هایی که نفس 

کشیدن را سخت می کند نیز استفاده نکنید.
اظهار  ماسک،  از  استفاده  چگونگی  تشریح  در  لاری 
را  خود  دست های  ماسک  از  استفاده  از  پیش  داشت: 
مدت  به  حداقل  صابون  و  آب  با  یا  و  کنید  ضدعفونی 

بشویید.  ثانیه   ۲۰
هنگام شستن دست ها آنها را خوب بهم بمالید و دقت کنید 
چین های دست، بین انگشتان و مچ دست ها به خوبی شسته 
شود و سپس ماسک را به دقت روی صورت قرار دهیم. به 
طوری که دهان، بینی و چانه به طور کامل پوشیده شود و 
از عدم ایجاد هرگونه شکاف بین صورت و ماسک اطمینان 

حاصل کنید.
وی تاکید کرد: زمانی که ماسک بر صورت قرار گرفت از 
لمس آن خودداری کنید و به هنگام صحبت کردن به هیچ 

عنوان ماسک را از روی صورت خود برندارید.
با  را  آن  استفاده  مورد  ماسک  شدن  مرطوب  صورت  در   
ماسک جدید تعویض کنید، به هنگام خارج کردن ماسک 
از روی صورت جلوی آن را لمس نکرده و آن را از پشت 
سطوح  و  خود  از  را  شده  استفاده  ماسک  کنید،  خارج  سر 
بسته  زباله در  را داخل سطل  آن  دارید و  نگه  اطراف دور 
قرار دهید. همچنین پس از برداشتن ماسک آلوده از روی 
صورت، چشم و دهان را لمس نکنید و دست ها را به طریق 

ذکر شده بشویید.
نباید  مصرف  یکبار  ماسک های  اینکه  بر  تاکید  با  لاری 
بیش از یکبار، مصرف شوند، تصریح کرد: فراموش نکنیم 
بیماری جلوگیری  ابتلای  از  تنهایی  به  از ماسک  استفاده 
گذاری  فاصله  اصول  رعایت  به  نسبت  بنابراین  نمی کند. 
بهداشتی  نکات  رعایت  با  امیدواریم  کنید.  کافی  دقت 
قطع  نهایت  در  و  بیماری  گسترده  شیوع  توقف  شاهد 

زنجیره آن در کشور باشیم.

مدیرکل هواشناسی خوزستان :
آسمانی صاف خواهيم داشت

صاف  آسمانی  پیش بینی  از  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل 
خبر داد.

محمد سبزه زاری، مدیرکل هواشناسی خوزستان اظهار کرد: 
آسمان استان تا ۲4 ساعت آینده صاف تا کمی ابری همراه 
با وزش باد در مناطق مرتفع شمالی و شرقی و قسمتی از 
مناطق جنوبی استان با احتمال رشد ابر و رگبار پراکنده و 

رعدوبرق و تندباد لحظه ای پیش بینی می شود.
سانتیگراد  درجه   4 تا   ۳ آینده  هفته  اوایل  تا  افزود:  وی 

کاهش دما مورد انتظار است.
 4۱.۳ با  آبادان  کرد:  عنوان  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل 
و  گرمترین  ترتیب  به  سانتیگراد  درجه   ۱۶.9 با  ایذه  و 

خنک ترین نقاط استان گزارش شده اند.
اهواز حداکثر و حداقل دمای  افزود: طی همین مدت  وی 

۳۸.4 و ۲۳.۱ درجه سانتیگراد را گزارش نموده است.

نگاه روز

به مناسبت اربعین حسینی ؛
زیارت اربعين

 از نشانه هاي مومن بودن است
»اربعین حسینی« چهلمین روز شهادت حسین بن علی )ع( 
است. مطابق با روایتی از امام حسن عسکری)ع(، نشانه های 
مؤمن پنج چیز است که یکی از آنها زیارت اربعین می باشد. 
جابر بن عبدا... انصاری که از صحابه پیامبر اسلام)صلی ا... 
علیه وآله( است به عنوان نخستین زائر امام حسین)ع(، در 
سال ۶۱  یعنی ۲۰ صفر  آن حضرت،  چهلم شهادت  اولین 
قمری، به کربلا آمد و قبر مطهر امام را زیارت کرد. همچنین 
مطابق با برخی روایات، اسرای اهل بیت نیز در روز اربعین 
به زیارت حضرت سید الشهداء آمدند. در سالهای اخیر توجه 
به »زیارت اربعین« به نحو چشمگیری افزایش یافته است و 
سالانه میلونها نفر از مردم عراق و ایران و سایر کشورها در 

اجتماع سالیانه پیاده روی اربعین شرکت می کنند.
توصیه به زیارت اربعین باعث شده است که شیعیان به ویژه 
کربلا  سوی  به  کشور  این  مختلف  نقاط  از  عراق،  ساکنان 
پیاده صورت  به صورت  این حرکت که غالباً  حرکت کنند. 
می گیرد یکی از پرجمعیت ترین راهپیمایی ها در جهان شمرده 

می شود.
اجرای  در زمان حکومت صدام حسین، محدودیت هایی در 
سال  در  بعث  حزب  سقوط  با  ولی  شد،  اعمال  مراسم  این 
شیعیان  بر  علاوه  هرساله  و  شد  احیا  مراسم  این  ۲۰۰۳م، 
عراق، شیعیان کشورهای دیگر به ویژه ایران نیز به راهپیمایی 
اربعین می پیوندند، به طوری که در سال ۱۳9۳ش حدود ۲۰ 
میلیون نفر گزارش شده است و در سال ۱۳94 )۲۰۱۵م( وزیر 
راه عراق اعلام کرد شمار زائران اربعین از مرز ۲۶ میلیون نفر 

عبور کرده است.

مدیر درمان تامین اجتماعی خوزستان :
شرایط سختي در پيش داریم

مدیر درمان تامین اجتماعی خوزستان گفت: شرایط سخت 
کرونایی را پشت سر گذاشتیم ولی به مراتب شرایط سخت 

تری پیش رو داریم.
پشتیبانی  کارکنان  از  قدردانی  آیین  در  جلیلی  صادق  دکتر 
بخش سلامت بیمارستان تامین اجتماعی امیرالمومنین )ع(

اهواز افزود: مجموعه بخش سلامت جامعه وظیفه خطیری 
در مقابله و درمان بیماران مبتلابه کرونا داشته و دارند که 
وظیفه ماست که ازاین کارکنان که با عشق و حس انسان 
و  قدردانی  بوده اند  هموطنان  خدمت  در  روز  شبانه  دوستی 

سپاسگزاری کنیم.
وی با بیان اینکه کارکنان بخش سلامت در صف مقدم مبارزه 
با ویروس منحوس کرونا قرار دارند و نیروهای پشتیبان نیز 
با دلگرمی و عشق و ایثار مشغول خدمت رسانی به بیماران 
مبتلا به کرونا هستند افزود: این کارعشق و علاقه می خواهد 
این  پشتیبان  نیروهای  و  بخش سلامت  خدوم  پرسنل  که 

بیمارستان از آن برخوردار بوده و هستند.
که  سلامت  بخش  مجموعه  کاری  ارزش  افزود:  جلیلی 
درماه های اخیر بیشترین فشار کاری ناشی از کرونا را متحمل 
شده اند با معیارهای مادی قابل سنجش نیست و اجر کاری و 

جهادی آنان تنها با خداوند قادر و متعال است.
مدیردرمان تامین اجتماعی خوزستان ابراز امیدواری کرد با 
همراهی و مشارکت جمعی و با روحیه خستگی ناپذیر از پیک 

دوم کرونا در استان عبور کنیم.
محمدرضا بهوند یوسفی رئیس روابط عمومی و امور فرهنگی 
مدیریت درمان تامین اجتماعی خوزستان نیز از نقش برجسته 
، طاقت فرسا و راهبردی کارکنان پشتیبان و کادر درمانی 
بخش سلامت در درمان بیماران مبتلا به کرونا قدردانی کرد.

در این آیین که با مشارکت کمپین خیریه "نفس" در سالن 
 ۵۸ از  شد  برگزار  المومنین)ع(  امیر  بیمارستان  اجتماعات 
نقش  که  بیمارستان  این  پشتیبان سلامت  کارکنان  از  نفر 
محوری در خدمت رسانی به بیماران مبتلا به کرونا داشتند 

با اهدا جوایز قدردانی به عمل آمد.
بیمارستان امیرالمومنین)ع( اهواز که بزرگترین مرکزدرمانی 
محسوب  کشور  غرب  جنوب  در  اجتماعی  تامین  سازمان 
می شود در پیک نخست شیوع ویروس کرونا در خوزستان 
پذیرای نزدیک به یک هزار بیمار مبتلا به بیماری کشنده 

و مرگبار کرونا بود.
بیمارستان  این  خوزستان  در  کرونا  دوم  پیک  شروع  با 
بیماری  از فروکش کردن موج اول  که سه ماه قبل پس 
کرونا از چرخه پذیرش بیماران کرونایی خارج شده بود با 
علوم  دانشگاه  و  کرونا  با  مبارزه  استانی  ستاد  درخواست 
پذیرش  چرخه  به  دوباره  اهوار  شاپور  جندی  پزشکی 
بیماران کرونایی بازگشت تا به همراه سه بیمارستان دیگر 
تامین اجتماعی در شهرهای خوزستان در خدمت مبتلایان 

به این بیماری قرار گیرد.
خوزستان از ۲ ماه پیش پس از دوره کوتاه وضعیت سفید ، 
دوباره با افزایش موارد شناسایی و بستری بیماران مبتلا ، در 

وضعیت قرمز کرونایی قرار گرفته است.

در مناطق محروم اهواز ؛
ساخت مدرسه سرعت گرفته است

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خوزستان با بیان 
اینکه ساخت مدرسه در مناطق محروم و حاشیه کلان شهر 
اهواز از سال گذشته شتاب گرفته است گفت: ۲۸ مدرسه در 

این مناطق در دست ساخت است.
علی قربانی در حاشیه آغاز عملیات ساخت مدرسه ۶ کلاسه 
شهید تیماسی در اهواز بیان کرد: پروژه ساخت ۲۸مدرسه در 
مناطق محروم اهواز از سه سال گذشته آغاز شده  و ساخت 
بیش از نیمی از این مدارس به پایان رسیده و امید است تا 

مهرماه سال آینده باقی پروژه ها نیز تکمیل شوند.
وی با اشاره به اینکه منطقه مهدیس اهواز از جمله مناطق 
فاقدمدرسه بود اظهار داشت: مهر سال گذشته ۲ مدرسه ۱۲ 
کلاسه در این منطقه افتتاح شد و همچنین ۲مدرسه ۶ کلاسه 
امسال  تا بهمن ماه  این منطقه در حال ساخت است و  در 

افتتاح خواهد شد.
قربانی اظهار داشت:  با بنیاد برکت نیز توافق نامه ای برای 
اهواز،  کریشات  و  مانند عین۲  مناطقی  در  مدارسی  ساخت 

کوی علوی، باوی و حمیدیه منعقد شده است.

وضعیت  گفت:  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  عضو 
این  به  وقت  هیچ  ایران  در  کرونا  اپیدمی 
وحشتناکی نبوده و هرگونه تجمعی باید لغو شود. 

لغو جلسه سران قوا هم تصمیم درستی بود.
جلسه سران قوا که قرار بود به میزبانی محمدباقر 
در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  قالیباف 
مجلس برگزار شود به دلیل بازدید رئیس مجلس 
از سوی  بیمارستان  کرونایی های یک  از بخش 
مینو  حالا  شد.  لغو  رئیس جمهور  روحانی  حسن 
محرز فوق تخصص بیماری های عفونی و عضو 
جلسه  لغو  می گوید:  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد 
بقیه  و  و مجلس  بود  درستی  تصمیم  قوا  سران 

ادارات هم باید یا تعطیل یا بسیار خلوت شوند.
سران  جلسه  در  که  صورتی  در  گفت:  محرز 
شرایط  در  آن  لغو  بوده،  افراد  بین  تجمعی  قوا 
بحرانی کنونی کرونا تصمیم درستی بوده است. 
چون کرونا با هیچ کس شوخی ندارد و باید همه 
جای  تا  غیراداری  و  اداری  جلسات  و  تجمعات 
برگزار  دور  راه  از  و  مجازی  صورت  به  ممکن 
در  بسته  محیط های  در  تجمع  هرگونه  شود. 

شرایط کنونی خطرناک است.
به  بسته  فضاهای  در  جلسات  داد:  ادامه  وی 
حتما  باشد،  طولانی  جلسه  زمان  اگر  خصوص 

باید  هم  مجلس  است.  موثر  بیماری  انتقال  در 
نمایندگان  چون  باشد  تعطیل  ثانوی  اطلاع  تا 
و  هستند  هم  کنار  در  اندک  فاصله  با  مجلس 
را  فاصله صندلی ها  باید  حداقل  توانند  نمی  اگر 
را  گذاری  فاصله  توانند  نمی  اگر  و  کنند  زیاد 
رعایت کنند، برگزاری حضوری جلسات شان هم 
برگزاری  از  باید  هم  ادارات  در  است.  خطرناک 
جلسات و تجمعات و حضور جمعی کارکنان در 

کنار هم جلوگیری شود.
اجرای  گفت:  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  عضو 

به  ابتلا  موارد  کاهش  به  حدی  تا  دورکاری ها 
لغو دورکاری ها، برگزاری  اما  کرونا کمک کرد 
جدید  موج  به  مسافرت ها  و  مختلف  تجمعات 
کرونا دامن زد و اکنون در بدترین شرایط کرونا 
از زمان شروع این اپیدمی در ایران هستیم. در 
این شرایط هرگونه رفت و آمد و مراوده انسان ها 
بیشتری  سرایت  و  گسترش  موجب  یکدیگر  با 
بیماری  صعودی  سیر  به  و  می شود  کووید۱9 
دامن می زند. فوق تخصص بیماری های عفونی 
گفت: بیمارستان ها پر شده و جای خالی ندارند و 

اگر فردی به کووید۱9 مبتلا شود، امکان پذیرش 
بیمارستان ها  در  ندارد.  وجود  بیمارستان  در  او 
برخی  در  حتی  نداریم.  آی سی یو  خالی  تخت 
از  مراقبت  برای  کافی  اکسیژن  بیمارستان ها 

بیماران وجود ندارد.
درمان  برای  خوبی  تجارب  کرد:  اظهار  او 
آورده  دست  به  گذشته  ماه های  در  کووید۱9 
کمبودی  درمان  دانش  و  علمی  نظر  از  و  ایم 
نداریم. داروهای لازم هم در دسترس است اما 
اندازه کافی  امکانات و تجهیزات بیمارستانی به 
وجود ندارد. از گذشته هم فقط بیماران بدحال را 
در بیمارستان بستری می کردیم و بیمارانی که 
بدحال نیستند، سرپایی دارو می گیرند و در خانه 
بیماران  برای  اما حالا حتی  کنند  استراحت می 
به  و  نداریم  بیمارستانی کافی  بدحال هم تخت 
صحرایی  بیمارستان  باید  که  رویم  می  سمتی 
دایر کنیم و البته بیمارستان صحرایی هم تاکنون 
شرایط  این  در  گفت:  محرز  است.  نشده  ایجاد 
و  عمومی  اماکن  کردن  خلوت  اقدام،  مهم ترین 
و  دورکاری  با  باید  است.  تجمعات  از  جلوگیری 
افزایش  از  مجازی  به صورت  جلسات  برگزاری 
بیشتر موارد بیماری که به افزایش مرگ انسان ها 

منجر شده، جلوگیری کنیم.

عضو ستاد ملی مقابله با کرونا :

ادارات باید تعطیل یا بسیار خلوت شوند

دبیر کانون انبوه سازان مسکن :

۵ میلیون واحد مسکونی كم داريم

عضو هیات رئیسه مجلس :

لغو جلسه سران قوا توهین دولت به ملت بود

دبیر انجمن برنج ایران :

برنج وارداتی بايد ۱۳ هزار تومان باشد

دبیر کانون انبوه سازان مسکن کشور با اشاره به کمبود ۵ میلیون 
واحد مسکونی گفت: میزان عرضه مسکن بسیار کمتر از تقاضای 
موجود در این بازار است و بخش تولید به هر میزان که تلاش کند 
به علت انباشت تقاضایی که وجود دارد، باز هم نمی تواند کمبود 
مسکن کشور را جبران کند. فرشید پورحاجت اظهار کرد: بخش 
مسکن کشور متاسفانه از سوی وزارت راه و شهرسازی مورد توجه 
و حمایت همه جانبه نیست و مشکلات به وجود آمده در این حوزه 

نیز ناشی از این بی توجهی ها است.
وی با بیان اینکه ۵ میلیون واحد مسکونی در کشور کمبود داریم، 
افزود: کمبود ۵ میلیون واحد مسکونی در کشور نشان از این است 

که سیاست گذاران بخش مسکن به ویژه وزارت راه و شهرسازی 
نتوانسته اند نقش خود را در مدیریت این حوزه به خوبی ایفا کنند.

ویژه  حمایت  و  توجه  کرد:  تصریح  مسکن  بازار  کارشناس  این 
حل  زمینه ساز  می تواند  حوزه،  این  به  مسکن  سیاست گذاران 
بخشی  جبران  شود.  مردم  شدن  خانه دار  و  بخش  این  مشکلات 
تولیدکنندگان  از  حمایت  با  مسکونی  واحدهای  کمبود  این  از 
بخش مسکن ممکن خواهد بود و می تواند تا حدودی گره گشای 

مشکلات مسکن کشور باشد.
پورحاجت بیان کرد: در شرایط فعلی، میزان عرضه مسکن بسیار 
به هر  تولید  بازار است و بخش  این  در  تقاضای موجود  از  کمتر 

میزان که تلاش کند به علت انباشت تقاضایی که وجود دارد، باز 
هم نمی تواند کمبود مسکن کشور را جبران کند.

وی افزود: باید برای جبران شرایط موجود و ایجاد تناسب در زمینه 
و  راه  وزارت  و  دولت  سوی  از  کشور،  مسکن  تقاضای  و  عرضه 
این  اصلی  محور  و  شود  انجام  لازم  برنامه ریزی های  شهرسازی 
باید بخش خصوصی در نظر گرفته شود. دبیر  نیز  برنامه ریزی ها 
کانون انبوه سازان مسکن کشور گفت: ساماندهی بخش خصوص 
از سوی  این حوزه  برای  برنامه ریزی  و  بازار مسکن  بر  نظارت  و 
بخشی  جبران  به  که  باشد  راهکارهایی  جمله  از  می تواند  دولت 

از این کمبود مسکن در کشور و خانه دار شدن مردم کمک کند.

عضو هیات رئیسه مجلس می گوید عدم حضور روحانی در جلسه 
سران قوا توهین به ملت ایران و سران قوا است.

شورای  مجلس  رئیسه  هیات  عضو  لارگانی  موسوی  سیدناصر 
اسلامی با اشاره به لغو یکطرفه جلسه امروز سران قوا از جانب رئیس 
جمهور، گفت: در حال حاضر ستاد ملی کرونا به ستاد حفاظت از جان 
آقای روحانی تبدیل شده است؛ این ستاد تنها یک مصوبه مبنی بر 
اینکه رئیس جمهور تافته جدا بافته است، دارد این درحالی است که 
مردم برای انجام امور خود ناچارند در جامعه و میان جمعیت حاضر 

شوند، باید به حال این ستاد گریست.
اینکه  بیان  با  نماینده مردم فلاورجان در مجلس شورای اسلامی 
هرچند برخی، استفاده نکردن مردم از ماسک را نشانه بی مسئولیتی 
آنها می دانند اما باید علت این موضوع را جستجو کرد، افزود: در حال 
حاضر برخی افراد توانایی خرید مایحتاج روزانه خود را ندارند، حال 

چگونه ماسک بخرند؟
برای خرید  مالی لازم  توانایی  از مردم  بسیاری  اینکه  بیان  با  وی 
باید برای کسب درآمد در  افراد  این  ماسک را ندارند، اضافه کرد: 

تمامی مجامع و جمعیت ها حاضر شوند اما آقای روحانی به بهانه 
کرونا از انجام وظایف خود سرباز زده و در اتاق شیشه ای تصمیم 
می گیرد.این نماینده مردم در مجلس یازدهم با اشاره به مبتلا شدن 
سران سایر کشورها به ویروس کرونا، تصریح کرد: برخی از روسای 
جمهور و نخست وزیران سایر کشورها نیز به ویروس کرونا مبتلا 

شدند، جایگاه آنها با آقای روحانی چه تفاوتی دارد؟
سفرهای  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو 
روسای قوای مقننه و مجریه به منظور گفت وگو با مردم و تلاش 
برای رفع مشکلات آنها، حضورسرزده رئیس مجلس در بیمارستان 
ادامه  و  کرد  توصیف  خداپسندانه  و  بزرگ  اقدامی  را  خمینی  امام 
استماع  و  بیماران کرونایی  با  بیمارستان و ملاقات  داد: حضور در 
مشکلات و دغدغه های پرستاران و پزشکان اقدام بسیار مناسبی بود.

وی با بیان اینکه قالیباف در تمام جلسات علنی در کنار نمایندگان 
بوده و بارها با آن ها به گفت وگو می پردازد، گفت: عدم حضور روحانی 

در جلسه سران قوا توهین به ملت ایران و سران قوا است.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم تصریح کرد: در ابتدای شیوع 

ویروس کرونا رئیس جمهور در هیچ جلسه ای حاضر نمی شد البته 
در حال حاضر نیز این رویه تغییر چندانی نداشته و به صورت ویدیو 
افتتاح  را  پروژه های عمرانی  ا...  برکاته  وبا گفتن علی  کنفرانس ها 
می کند. موسوی لارگانی درباره تلاش مجلس یازدهم برای بهبود 
وضعیت اقتصادی مردم، افزود: لایحه بودجه سال 99 بدون بررسی 
در  ارسال شد،  نگهبان  به شورای  دلیل کرونا  به  علنی  در صحن 
حالیکه وکلای مردم در خانه ملت در مجلس یازدهم تمام جلسات 
ارسال لایحه  مجلس  رئیسه  هیات  عضو  می کنند.  برگزار  را  خود 
بودجه سال 99 به شورای نگهبان را اقدامی نادرست خواند و اضافه 
حالی  در  این  شود  علنی چکش کاری  در صحن  باید  بودجه  کرد: 
است که از آنجا که لایحه بودجه در صحن علنی بررسی نشد دولت 
نظرهای خود را به کمیسیون تلفیق القا کرد که مشکلات کنونی 
بودجه ناشی از این رویه است. وي با بیان اینکه مجلس یازدهم از 
حقوق مردم دفاع می کند، تصریح کرد: برگزاری جلسات منظم به 
منظور پیگیری مطالبات مردم تسکینی برای دردهای آنها است و 

مسئولان باید این رویه را نصب العین خود قرار دهند.

دبیر انجمن برنج ایران اظهار داشت: با احتساب میزان تولید به ۶۰۰ 
هزار تن برنج وارداتی نیاز داریم و درصورت واردات این میزان برنج، 
کنندگان  وارد  متاسفانه  اما  نخواهیم شد.  مواجه  با کمبودی  دیگر 
ما حرص واردات برنج را دارند، به طوری که میزان برنج وارداتی 
در سال حداقل یک میلیون تن است آن هم در سال هایی که نیاز 

مبرمی به واردات مازاد نداشتیم.
جمیل علیزاده شایق در مورد افزایش قیمت برنج در هفته های اخیر 
اظهار داشت: از سال 97 بهار پر آب و خوبی داشتیم و وضعیت تولید 
نیز بسیار مطلوب است. به طوری که آمار و ارقام سال گذشته نشان 
می دهد، ما دو میلیون و 4۰۰ هزار تن تولید برنج تولید کردیم که 
جاری  در سال  عبارتی  به  بود.  خواهد  بیشتر  جاری  در سال  یقینا 
کف تولید دو میلیون و 4۰۰ هزار تن و احتمالا بیشتر از این رقم 

خواهد بود.

برنج های  از  پر  ما  انبارهای  اکنون  برنج تصریح کرد:  انجمن  دبیر 
وارداتی خارجی است. استدلال شان هم گرانی برنج ایرانی است که 
منجر به روی آوردن مصرف کنندگان به برنج وارداتی می شود. اما با 
در نظر گرفتن قیمت ها می توان متوجه شد که قیمت برنج خارجی 

نزدیک به برنج ایرانی است.
علیزاده شایق اضافه کرد: شنیده ها حاکی از آن است که برنج های 
مشتری  دست  به  و  اختلاط  داخلی،  مرغوب  برنج های  با  وارداتی 
مردم  می رسد،  فروش  به  ایرانی  خوب  برنج  قیمت  به  و  می رسد 
هم به خوبی متوجه این موضوع نمی شوند. به همین دلیل باید بر 
روی این مساله نظارتی وجود داشته باشد تا میزان دقیق و صریح 
واردات، جلوگیری از واردات بی رویه و کنترل بر اینکه آیا اختلاط 

برنج واقعیت دارد یا خیر؛ مشخص شود.
 وی با اشاره به تفاوت قیمت برنج اعلا در شمال و سایر شهرها در 

این زمینه توضیح داد: بهترین نوع برنجی که وجود دارد با ۲ الی ۳ 
درصد خرده و بدون اختلاط، در شمال حداکثر ۲۵ هزار تومان است. 
همین برنج در تهران بیش از ۲ تا ۳ درصد خرده دارد، ضمن آنکه 
برنج های خارجی که کیفیت چندانی ندارد مخلوط می کنند و چند 
برابر قیمت به دست خریدار در شهرستان می رسانند و این قیمت به 

۳۰ هزار تومان هم می رسد.
برای  مشکلی  هیچ  واردکننده ها  کرد:  اضافه  برنج  انجمن  دبیر 
واردات ندارند، با نگاهی به سوابق این افراد متوجه می شوید هیچ 
سر رشته ای در برنج ندارند، سرمایه سرگردان به دست شان رسیده 
و به این کار ورود پیدا کرده اند و جالب آنکه ارز دولتی هم دریافت 
می کنند. نرخ برنج وارداتی باید نهایتا ۱۳ هزار تومان باشد در حالی 
که برنج وارداتی در بازار کمتر از ۲۰ هزار تومان نیست، چرا وقتی 

قیمت جهانی اینگونه نیست چنین افزایش قیمتی وجود دارد.
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